

《单词百科:microscopically是什么意思?microscopically怎么发音?microscopically的解释和用法》

英语单词microscopically是什么意思?microscopically怎么读?microscopically怎么发音?简答网为您整理了microscopically的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



microscopically怎么读

microscopically的读音:[, maɪ krə 'skɒpɪ klɪ]

microscopically的意思

1、显微镜下;

microscopically的近义词

1、carefully adv.仔细地;

- 2、**closely** adv.严密地;在很大程度上;紧密相关的;
- 3、**diligently** adv.勤勉地, 勤奋地;用心;孜孜不倦;
- 4、**meticulously** adv.过细地, 异常细致地;无微不至;精心;
- 5、**minutely** adv.详细地, 精密地;

microscopically的双语例句

- 1、Microscopically, a moderately differentiated adenocarcinoma of colon is seen here.
显微镜下, 中分化结肠腺癌.
- 2、The tissue is examined microscopically to rule out or confirm cancer.
利用显微镜检查组织, 以排除或确认癌变.
- 3、Microscopically visible particles differ in colour, texture, uniformity and in watersolubility and absorption.
显微镜见到的粒子,在颜色、组织结构、均匀性以及对水的溶解和吸附性方面都各不相同.
- 4、Microscopically, the fibrous pleural plaque is composed of dense layers of collagen.
镜下纤维性胸膜斑由数层致密的胶原纤维组成.
- 5、Microscopically, section of the breast shows a background of fibrocystic change.
显微镜下, 切片一节乳腺显示呈纤维性及囊肿性的改变.
- 6、Microscopically the ores are medium grained to amorphous.
显微镜下,矿石为中粒至非晶质.
- 7、Tumor stage and grade were recorded by microscopically observation as histological parameters.
显微镜下观察肿瘤组织原发灶的病理分期和分级作为组织学指标.
- 8、Viral infections produce mononuclear cell infiltrates microscopically.

显微镜下,病毒感染引起单核细胞浸润.

9、Microscopically, acute appendicitis is marked by mucosal inflammation and necrosis.

显微镜下, 急性阑尾炎的粘膜炎症和坏死非常明显.

10、This is normal lung microscopically. The alveolar walls are thin and delicate.

正常肺显微镜显示肺泡壁比较薄弱.

11、No organisms were seen microscopically and cultures and Gram stain were negative.

在显微镜下没看到(微)生物,而且培养及革兰氏染色也呈阴性.

12、Microscopically, there are spindle to oblong cells with hyperchromatism and pleomorphism.

显微镜下见深染多形性的梭形或椭圆形细胞.

13、The seeds were microscopically small.

这些种子非常小.

14、This research is of important significance on analyzing film growth microscopically.

此研究对于从微观分析膜层生长有重要意义.

15、He studied microscopically the statistics of trade.

他极仔细地研究了贸易统计数字.

以上是简答网为您整理的microscopically怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于microscopically的用法、microscopically的释义、microscopically的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/microscopically>